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Zápisnica z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

 obce Nová Ves nad Žitavou 

zo dňa 9.11.2023 

Prítomní :  

• Mgr. Mária Korčoková- starostka obce 

• Jozef Hamar – poslanec obce, zástupca starostky 

• Bc. Peter Gúcky – poslanec obce 

• Ing. Martin Kováč – poslanec obce 

• Ing. Miroslav Lintner - poslanec obce 

• Ing. Marián Bliznák – poslanec obce 

• Martin Fröhlich– poslanec obce 

Prizvaný: - Ing. Mgr. Pavol Farkas 

Ospravedlnený: Marek Záhorský 

Program:    

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Kontrolu plnenia uznesení 

3. Návrh - VZN č. 3/2023, ktorým sa ruší VZN Obce Nová Ves nad Žitavou č. 4/2020 o určení 

výšky     dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a žiaka školských zariadení so sídlom na 

území obce Nová Ves nad Žitavou a VZN č. 3/2013 o zásadách hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce 

4. Návrh - VZN č. 4/2023 o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Nová Ves nad Žitavou 

5. Návrh - VZN č. 5/2023 o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o zneškodnení obsahu žúmp na území obce Nová Ves nad Žitavou 

6. Čerpanie rozpočtu I – IX/2023 

7. Smernica pre odmeňovanie účinkujúcich na občianskych obradoch a slávnostiach v obci 

Nová Ves  nad Žitavou 

8.  Kronika obce za rok 2022 

9.  Správa komisie školstva, kultúry, športu a mládeže  

10. Rôzne 

11. Interpelácie poslancov 

12. Záver  

 

Bod 1: 

Starostka obce Mgr. Mária Korčoková privítala prítomných a otvorila 9. zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva. Konštatovala, že prítomná je nadpolovičná väčšina poslancov a vyhlásila 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva za uznášaniaschopné.   

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Jozef Hamar, Ing. Martin Kováč 

Zapisovateľom zápisnice je:  Ing. Daniela Uhrinová 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Miroslav Lintner – predseda,   

                                                             Bc. Peter Gúcky , Ing. Marián Bliznák -  členovia 

 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 5     Za: 5     Proti:  0    Zdržal sa:  0 
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Starostka predniesla návrh programu schôdze. 

2. Kontrolu plnenia uznesení 

3. Návrh - VZN č. 3/2023, ktorým sa ruší VZN Obce Nová Ves nad Žitavou č. 4/2020 o určení 

výšky     dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a žiaka školských zariadení so sídlom na 

území obce Nová Ves nad Žitavou a VZN č. 3/2013 o zásadách hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce 

4. Návrh - VZN č. 4/2023 o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Nová Ves nad Žitavou 

5. Návrh - VZN č. 5/2023 o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania 

odpadových vôd a o zneškodnení obsahu žúmp na území obce Nová Ves nad Žitavou 

6. Čerpanie rozpočtu I – IX/2023 

7. Smernica pre odmeňovanie účinkujúcich na občianskych obradoch a slávnostiach v obci 

Nová Ves  nad Žitavou 

8.  Kronika obce za rok 2022 

9.  Správa komisie školstva, kultúry, športu a mládeže  

10. Rôzne 

11. Interpelácie poslancov 

12. Záver  

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

Program obecného zastupiteľstva. 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 5     Za: 5     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod  2: 

Druhým  bodom programu bol: Kontrola plnenia uznesení. 

Kontrolu plnenia uznesení predniesol zástupca starostky p. Jozef Hamar. 

V rozprave nevystúpil nikto. 

Uznesenie č. 68/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

kontrolu plnenia uznesení 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 5     Za: 5     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Prišiel poslanec Martin Fröhlich. 

 

Bod 3: 

  Tretím  bodom programu bol: Návrh - VZN č. 3/2023, ktorým sa ruší VZN Obce Nová Ves 

nad Žitavou č. 4/2020 o určení výšky     dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a žiaka 

školských zariadení so sídlom na území obce Nová Ves nad Žitavou a VZN č. 3/2013 

o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

Starostka oboznámila poslancov z dôvodom zrušenia uvedeného VZN. V rozprave nevystúpil 

nikto. 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 
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Bod 4: 

Ďalším bodom programu bol: Návrh - VZN č. 4/2023 o zneškodňovaní obsahu žúmp na 

území obce Nová Ves nad Žitavou 

Starostka oboznámila poslancov s uvedením VZN, nakoľko bol novelizovaný zákon 

zmieňovaný v predmetnom VZN,  bolo potrebné túto zmenu premietnuť aj do VZN. V rozprave 

p. Jozef Hamar vysvetlil poslancom svoje zapracované pripomienky VZN. 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

         

Bod 5: 

Ďalším bodom programu bol: Návrh - VZN č. 5/2023 o spôsobe náhradného zásobovania 

vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodnení obsahu žúmp na území 

obce Nová Ves nad Žitavou. Tak ako v predchádzajúcom VZN, bolo potrebné novelu zákona 

premietnuť do nového VZN. 

V rozprave nevystúpil nikto. 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod 6: 

Ďalším bodom programu bol: Čerpanie rozpočtu I – IX/2023 

Na úvod starostka oboznámila s plnením príjmov a čerpaním výdavkov a vyzvala predsedu 

finančnej komisie aby tlmočil stanovisko komisie. Finančná komisia súhlasí s plnením príjmov 

a čerpaním výdavkov a odporúča obecnému zastupiteľstvu uvedené čerpanie schváliť. 

V rozprave nevystúpil nikto. 

Uznesenie č. 69/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

v zmysle § 11 ods.4 písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších 

zmien a doplnkov Čerpanie rozpočtu obce za obdobie I-IX/2023. 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod 7:       

Ďalším bodom programu bola: Smernica pre odmeňovanie účinkujúcich na občianskych 

obradoch a slávnostiach v obci Nová Ves nad Žitavou  

Starostka obce predniesla návrh smernice. Uviedla že pôvodná smernica bola schválená  v roku 

2015 a je potrebné zohľadniť do smernice už súčasné ceny a výdavky. 

V rozprave sa p. Jozef Hamar vyjadril, že je za to aby bola schválená nová smernica. Ing. 

Miroslav Lintner je tiež za schválenie navrhnutej smernice. 

Uznesenie č. 70/2023 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

Smernicu pre odmeňovanie účinkujúcich na občianskych obradoch a slávnostiach v obci Nová 

Ves nad Žitavou 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 
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Bod 8:                                                                                                                                                               

Ďalším bodom programu bol: Kronika obce za rok 2022 

Nakoľko poslanci mali uvedený materiál v dostatočnom čase pred zasadnutím obecného 

zastupiteľstva, vyzvala starostka poslancov k rozprave. Na úvod uviedla, že kronika je už aj 

zdigitalizovaná a je možné si ju pozrieť na stránke obce. Bc. Gúcky sa informoval či sú 

rozdelené úmrtia podľa farností, starostka odpovedala že áno. 

Uznesenie č.71/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

zápis do kroniky obce za rok 2022. 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod 9:                                                                                                                                                               

Ďalším bodom programu bola: Správa komisie školstva, kultúry, športu a mládeže 

Správu predniesol Ing. Martin Kováč, predseda komisie školstva, kultúry, športu a mládeže. 

V rozprave nevystúpil nikto. 

Uznesenie č.72/2023 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

Správu komisie školstva, kultúry, športu a mládeže 

HLASOVANIE: 

Prítomných: 6     Za: 6     Proti:  0    Zdržal sa:  0 

 

Bod 9: 

Ďalším bodom programu boli: Interpelácie poslancov.                                                           

V rámci interpelácie sa M. Frὅhlich informoval ohľadne značky STOP, pri Jednote SD. 

Starostka odpovedala, že sa pripravuje nový dopravný projekt, na základe ktorého tam značku 

STOP zdupľujeme po oboch stranách ulice. Tiež sa spýtal v akom štádiu je plyn na ulici 1. 

Mája. Starostka odpovedala, že zmluvy o vecnom bremene sú podpísané, čaká sa na Návrh na 

vklad. Bc. Gúcky informoval, že pri predajni Jednota SD  je potrebné doplniť výsadbu o 

vyschnutý okrasný strom. P. Jozef Hamar pripomenul, že po výsadbe stromov boli odcudzené 

drevené kolíky ktoré je potrebné nahradiť. 

 

Bod 10:                                                                                                                                                               

Ďalším bodom programu bola: Diskusia, rôzne. 

V bode rôzne starostka, informovala, že bola vyčistená JOVKA z dotácie, kde bude prebiehať 

archeologický výskum. Boli tam osadené lavičky a informačná tabuľa. Čo sa týka nového 

zberného dvora budeme sa oň uchádzať v novej výzve. Bc. Gúcky sa spýtal či bude možné 

zberný dvor presťahovať. Starostka odpovedala, že áno. 

Na záver starostka poďakovala prítomným za účasť a ukončila 9. zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

Overovatelia: ......................................           .....................................                                                     

                       Jozef Hamar                                Ing. Martin Kováč 

 

                                                                       

                                                                           ----------------------------------------------- 

                                                                            Mgr. Mária Korčoková, starostka obce    

Zapísala: Uhrinová                                          


